



Flamco

Certificate of Conformity

Konformitätserklärung

Manufacturer
Hersteller

Flamco BV
Amersfoortseweg 9, 3750 GM Bunschoten, the Netherlands

Product description
Produktbezeichnung

Intermediate vessel
Vorlagebehälter

Product type / Produktbezeichnung

Flexcon VSV

100 – 1000 liter 6 bar
100 – 1000 liter 10 bar

This declaration of conformity is issued under the sole responsibility of the manufacturer.

Die alleinige Verantwortung für die Ausstellung dieser Konformitätserklärung trägt der Hersteller.

With reference to the Pressure Equipment Directive 2014/68/EU article 4 point 3, we hereby declare that above mentioned products have been designed and manufactured in accordance with the sound engineering practice to ensure safe use. The CE marking may not be applied.

In Bezug auf die Druckgeräte Richtlinie 2014/68/EU Artikel 4 Punkt 3, erklären wir hierbei dass die obenerwähnte Produkte ausgelegt und hergestellt sind nach guten Ingenieurpraxis damit gewährleistet ist dass sie sicher verwendet werden können. Diese Geräte dürfen nicht die CE-Kennzeichnung tragen.

The product has been 100% tested for tightness. The requirements have been met.

Die Produkte sind 100% geprüft auf Dichtigkeit. Der Produkt entspricht die Qualitäts-Anforderungen.

Applied conformity assessment procedure / Angewandtes Konformitätsbewertungsverfahren

Data about vessel, serial no., type and working limits
Angabe zu Behälter, Seriennummer, Type und Betriebsgrenzen

according to label
gemäß Label

Medium
Medium

Water/
Wasser

Fluid group according to article 13
Fluide Gruppe nach Artikel 13

2

Bunschoten, 20.08.2019

Signed for and on behalf of:
Unterzeichnet für und im Namen von:

FLAMCO BV

M. van de Veen
Managing director